
Gaudi-Nagy Tamás
országgyű lési képviselő

Dr. Kövér László úrnak ,
az Országgy űlés elnökének

Helyben

Az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ
igénylő kérdést kívánok intézni a Nemzetgazdasági Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Mit kíván tenni a Kormány a hazai bérek nyugati bérszínvonalhoz történ ő emelése érdekében,
támogatnának-e egy egységes EU-s minimálbér megállapítására irányuló elképzelést? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztlet Miniszter Úr !

A közelmúltban az internéten közzétettem egy felhívást, mely szerint bármely a magyarságunkat égető
társadalmi problémával vagy jelenséggel kapcsolatos kérdést, melyeket a válásztópolgárnak ugyan
közvetlenül nincs lehetőséé feltcnr i az illetékes miniszternek, országgyűlési képviselőként Írásbeli
kérdés formájában előterjesztem, a miniszteri válaszról pedig tájékoztatom a kérdés bekűldőjét . A
fentebb megfogalmazott kérdés is a felhívás nyomán érkezett hozzám. A kérdés megválaszolásával
kapcsolatban rendelkezésre álló információkat alábbiakban megosztom a Tisztelt Miniszter Urral.

Az egyik választópolgár az Európai Unión (EU) belüli migráció csökkentésére, valamint a magya r
családok egyűtt tartása érdekében szeretné a Kormány felé eljuttatni az egységes EU-s minimálbérre
vonatkozó elképzelését. Mint levelében fogalmaz, a mostani bérezés ténylegesen csak és kizárólag a
nemzetközi munkaadóknak kedvez, ezért arra irányulna a kérdése, hogy miként lehetne bevezetni eg y
egységes EU-s minimálbért a 2004-ben, illetve azt követően csatlakozott országok részére .

Megítélése szerint hazánkból és más, jobbára keleti Európai Uniós tagállamból érkeznek munkavállaló k
a gazdag nyugati államokba, ez több szempontból is teher, ráadásul feszültségeket is hordoz magában .
Célszerű lenne egy „Dolgozz a hazádban” programot megalkotni, melynek az említett keleti EU- s
minimálbér lehetne a megoldása. A programnak köszönhetően a csekély - vagy legalábbis
nagyságrendileg a mostaninál jóval csekélyebb – kűlönbségért az emberek nem hagynák ott a
családjukat, szeretteiket .

Várom megtisztelő válaszát!

Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Budapest, 2014. március 10.
dr. Gaudi-Nagy Tamás
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